

[French follows] Dear Public Economics community,

We are pleased to invite paper submissions for the 2025 annual meeting of the Canadian Public Economics Group (CPEG), to be held in **Québec City on November 7–8, 2025**. The event will be hosted by Université Laval.

We welcome submissions from all areas of theoretical and empirical public economics, including topics in taxation, political economy, and policy-oriented microeconomics. All selected papers will be presented in plenary sessions and discussed by a researcher with relevant expertise.

This year's program will feature two exciting keynote speakers: [Emily Sellars \(Yale\)](#) and [Vincent Pons \(HBS\)](#).

Submission Guidelines

- Deadline: **August 29, 2025**
- Email your paper (PDF format) to cpeg2025submissions@gmail.com
- Submissions must be unpublished, complete papers. Graduate students and postdocs may submit an expanded abstract in lieu of a full paper. The abstract should describe the research question, methodology, results (if available), and expected contribution.

All submissions will be reviewed by a scientific selection committee. Authors will be notified of decisions by September 15, 2025.

Interested in Being a Discussant?

We also invite researchers interested in serving as discussants to contact the organizers at cpeg2025submissions@gmail.com. Discussants will be matched based on topic expertise.

Registration Info

Conference registration will open on **September 15 2025**.

In the meantime, save the dates and join us this fall to enjoy outstanding research – and Québec City's beautiful autumn colors.

We look forward to seeing you in November!

Maripier Isabelle, Pierre-Édouard Collignon, & Arthur Silve
CPEG 2025 Local Organizers

Chères et chers collègues en économie publique,

Nous avons le plaisir de vous inviter à soumettre une communication pour la prochaine rencontre annuelle du *Canadian Public Economics Group* (CPEG), qui se tiendra les **7 et 8 novembre 2025 à Québec**, organisée par l'Université Laval.

Nous accueillons des travaux touchant l'ensemble des domaines de l'économie publique, qu'ils soient théoriques ou empiriques — incluant la fiscalité, l'économie politique et les politiques publiques. Toutes les présentations se feront en séances plénières, avec un-e discutant-e attribué-e à chaque papier selon son expertise.

Nous sommes très heureux d'annoncer les deux conférenciers invités : [Emily Sellars \(Yale\)](#) et [Vincent Pons \(HBS\)](#).

Pour soumettre

- Date limite : **29 août 2025**
- Par courriel (au format PDF) à cpeg2025submissions@gmail.com
- Les papiers doivent être complets et non-publiés. Les doctorant.es et les postdoctorant.es peuvent soumettre un **résumé long** à la place d'un article complet. Ce résumé doit présenter la question de recherche, la méthode envisagée, les résultats (le cas échéant) et la contribution attendue.

Toutes les propositions seront évaluées par un comité scientifique. Les décisions seront communiquées d'ici le 15 septembre 2025.

Voulez-vous discuter un papier ?

Si vous souhaitez participer en tant que discutant-e, écrivez-nous à cpeg2025submissions@gmail.com. Nous ferons les appariements selon les champs d'expertise.

Inscription au colloque

Le portail d'inscription ouvrira le **15 septembre 2025**.

D'ici là, on vous invite à bloquer les dates à votre agenda pour venir échanger sur des travaux passionnants – et profiter des belles couleurs de l'automne à Québec !

Au plaisir de vous y retrouver,

Maripier Isabelle, Pierre-Édouard Collignon, & Arthur Silve
Comité local d'organisation – CPEG 2025